
Protokół Nr OR.IV.0051-4/07
z sesji Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego, która odbyła się 

w dniu 25 stycznia 2007 roku w Urzędzie Miasta Wodzisławia Śląskiego.

Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów dzielnic stanowią załącznik do protokołu. 

Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godzinie 10,00.

Stan Rady - 21 
Obecni – 21

Ad 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

Otwarcia  IV  sesji  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego  dokonał  Pan  Lech  Litwora 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna.  Następnie  odczytał  pismo Prezydenta  Miasta,  w którym zwraca  się  o  wycofanie 
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Wodzisławia Śl. obręb „Kokoszyce-Olszyny ograniczony ulicą Młodzieżową 
od północy oraz granicą miasta od południa, w związku  z faktem, iż plan wymaga dodatkowych 
uzgodnień. Zapytał, czy są inne uwagi do porządku obrad?

Radny Cz. Rychlik poinformował, że zwrócił się pismem do Przewodniczącego Rady Miejskiej 
z prośbą o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania,  wstrzymywania  i  cofania  oraz  wysokości  stypendiów  sportowych  za  wyniki 
w  sporcie  kwalifikowanym,  w  związku  z  faktem,  iż   Radcy  Prawni  Urzędu  Miasta  nie 
zaakceptowali przedłożonego projektu uchwały oraz regulaminu. 

Porządek obrad wraz z wniesionymi uwagami został jednogłośnie przyjęty (ilość głosów: za - 20).

Ad 2.
Pan Mieczysław Kieca Prezydent Miasta złożył informację:

o  działaniach  podejmowanych  pomiędzy  sesjami  Rady  Miejskiej  w  okresie  od  18  grudnia 
2006 roku do 19 stycznia 2007 roku.

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 3.
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Wodzisławia Śląskiego na 2007 rok. 

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  zwrócił  uwagę  na  niektóre  wniesione  autopoprawki  m.in. 
dotyczące:
– rozdziału  75075  Promocja  jednostek  samorządu  terytorialnego  -  gdzie  zostały  zwiększone 

nakłady  finansowe,  w  związku  z  utworzeniem  nowego  Wydziału-Biura  Strategii,  Promocji 
i Rozwoju Miasta oraz naborem na samodzielne stanowisko Głównego Specjalisty ds. Funduszy 
Europejskich,  który  został  ogłoszony  w  dniu  24.01.2007r.  Dodatkowo  przeznaczono  kwotę 
w wysokości 200 tyś. zł na organizację obchodów 750-lecia Wodzisławia Śląskiego, ze względu 
na fakt, iż trzeba w odpowiedni sposób rozpromować Miasto 
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– rozdziału 92695 Kultura fizyczna i sport, pozostała działalność - gdzie zwiększono dotację dla 
wszystkich  klubów  sportowych,  dotacja  również  obejmuje  sportowe  kluby  młodzieżowe. 
Zauważył,  że  temat  dotaci  był  omawiany wspólnie  z  przedstawicielami  wszystkich  klubów 
sportowych. Również przeznaczono kwotę 150 tyś. zł na nagrody dla sportowców, w związku 
z  podjęciem  w  miesiącu  kwietniu  2006r.  uchwały  Rady  Miejskiej  w  sprawie  Regulaminu 
przyznawania  wyróżnień  i  nagród  Prezydenta   Miasta  Wodzisławia  Śl.  Za  osiągnięcia 
w krajowym i zagranicznym współzawodnictwie sportowym.

Mówiący zauważył, że do Urzędu Miasta spływają wnioski w sprawie przyznawania nagród dla 
sportowców,  jednak  w  odpowiednim  czasie  zostanie  powołana  komisja  pod  przewodnictwem 
Prezydenta R. Zawadzkiego, która będzie rozpatrywała złożone wnioski. 

c.d Ad 2.
Informacja Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są pytania do Prezydenta Miasta dotyczące punktu 2 
porządku obrad?

Radny J. Grabowiecki poprosił o udzielenie informacji na temat składów osobowych:
– Zespołu Pomocniczego ds. Lokalowych,
– Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych?

Nie było więcej pytań. 

c.d Ad 3.
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Wodzisławia Śląskiego na 2007 rok. 

Pan Skarbnik Miasta  poinformował, że projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Wodzisławia Śl. 
na 2007 rok został wraz z poprawkami, zgodnie z procedurą uchwalania budżetu przedstawiony na 
wszystkich  Komisjach  Rady  Miejskiej,  gdzie  uzyskał  pozytywne  opinie.  Zauważył,  że  projekt 
uchwały  został  przedstawiony  na  dodatkowej  Komisji  Budżetu  w  dniu  23.01.2007r.  gdzie 
w  wyniku  bieżącego  wykonania  budżety,  konieczne  było  wprowadzenie  dodatkowych  zmian 
polegających na:
– przesunięciu między rozdziałami zadania pn. kolektor dla dzielnicy Zawada z rozdziału 995 do 

rozdziału 90001, 
– przesunięcie kwoty 12 794 zł z zadania budowa instalacji podgrzewanej płyty stadionu MOSiR 

do zadania modernizacja basenu MOSiR, 
– w związku z autopoprawkami w dziale 750 została zmniejszona kwota planowanych wydatków 

związanych z remontem mienia komunalnego - po korekcie kwota wynosi 613 100 zł, 
– w  załączniku  Nr  11  dotyczącym  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej zmianie uległa kwota planowana (200 000 zł), która została zwiększona o 19 438 zł 
kosztem planowanych przychodów,

Mówiący poinformował, że kwota 21 624 208 zł długu na dzień 31.12.2006r. nie jest ostateczną 
kwotą, ponieważ rok budżetowy 2006 nie został ostatecznie zamknięty, natomiast prognozowana 
kwota  długu  na  koniec  2007r.  wynosi  21  312  731  zł.  Z  powyższego  wynika,  że  planowany 
wskaźnik zadłużenia do planowanych dochodów wynosi 24,12%, natomiast wskaźnik wynikający 
ze spłat rat pożyczek i kredytów w roku 2007 wynosi 4,05%.
Referujący przedstawił ostateczny kształt podstawowych kwot po dokonanych zmianach:
– dochód - 88 377 125 zł,
– wydatki - 89 700 421 zł,
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– deficyt - 1 323 296 zł 
Źródłami pokrycia deficytu są dochody w wysokości 4 903 573 zł, natomiast część ponad deficyt 
stanowi plan rozchodów czyli spłat pożyczek w wysokości 3 580 277 zł. 
Stwierdził, że kolejnej zmianie uległa ustawa o finansach publicznych, która dotyczy wykonania 
budżetu w 2007r. oraz projektu budżetu na 2008r. Poinformował, że w budżet na 2007 rok można 
rozbić  dochody  budżetu  na  dochody  bieżące  i  majątkowe,  jednak  ze  względu  na  fakt,  iż 
wprowadzono wiele poprawek do budżetu mówiący zaproponował, aby  nie wprowadzać tego do 
budżetu,  ponieważ ustawodawca nie obliguje do stosowania tego zapisu ustawy. Powiedział,  że 
zmian można dokonać w każdym miesiącu przy dokonywaniu zmian w budżecie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu Panią W. Kiermaszek-
Lamla  o  odczytanie  opinii  Komisji  Budżetu  do  projektu  uchwały  w  sprawie  budżetu  miasta 
Wodzisławia Śl. na 2007 rok.

Przewodnicząca Komisji Budżetu Pani W. Kiermaszek-Lamla poinformowała, że Komisja Budżetu 
dwukrotnie zajmowała się projektem budżetu na 2007 rok i na posiedzeniu w dniu 23.01.2007r. 
wydała  opinię pozytywną do projektu budżetu na 2007 roku wraz z wniesionymi poprawkami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Skarbnika Miasta o odczytanie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

Pan  Skarbnik  Miasta  odczytał  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  oraz 
uzasadnienie do tej opinii. Również mówiący odczytał następujące zastrzeżenia RIO do projektu 
uchwały:
– w § 16, pkt 5  - brak określonej kwoty do której Prezydent Miasta może samodzielnie zaciągać 

zobowiązania - zostało to poprawione, zobowiązania Prezydent Miasta może zaciągać do kwoty 
5 000 zł,

– nie  została  zabezpieczona  kwota  na  przeciwdziałanie  narkomani   -  zostało  to  zmienione 
dokonano przesunięć kwoty 22 000  zł ze środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  Pana  Skarbnika  Miasta  o  odczytanie  stanowiska 
Prezydenta  Miasta  w  sprawie  opinii  Komisji  Budżetu,  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Katowicach i wniosków radnych do projektu budżetu miasta Wodzisławia Śl. na 2007 rok.

Pan  Skarbnik  Miasta  odczytał  stanowisko  Prezydenta  Miasta  wydane  zarządzeniem 
Nr OR.I.0151-19/07 z dnia 24.01.2007r. w sprawie opinii Komisji Budżetu, wniosków radnych oraz 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  do budżetu miasta na 2007 rok.

Dyskusja.  

Pan S.  Szymik Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kokoszyce zapytał  dlaczego tak drastycznie 
obniżyły się dochody z opłaty eksploatacyjnej? 

Pan Skarbnik Miasta odpowiedział, że spadek dochodów z tytułu opłaty eksploatacyjnej wiąże się 
z faktem, iż Gmina Wodzisław nie jest Gminą górniczą, dodatkowo do Urzędu Miasta wpłynęło 
pismo  KWK  Rydułtowy  „Anna”   informujące,  że  w  roku  2007  nie  przewidują  eksploatacji 
w granicach administracyjnych Miasta Wodzisławia Śl. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są inne pytania? Nikt takowych niemiał, w związku 
z czym przystąpił do głosowania uchwały wraz z wniesionymi poprawkami przedstawionymi przez 
Pana Skarbnika Miasta. 

Uchwała Nr IV/26/07   w sprawie budżetu miasta  Wodzisławia Śląskiego na 2007 rok została 
jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za - 21).

Ad 4.
Przedstawienie zadań inwestycyjnych przewidzianych do realizacji przez Miasto Wodzisław Śląski 
w  roku  2007  -  podjęcie  uchwały  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego  w  sprawie  ustalenie 
zakresu zadań inwestycyjnych przeznaczonych do realizacji przez Miasto Wodzisław Śląski w 2007 
roku.

Pan D. Szymczak I Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że plan inwestycji zawiera zadania, 
które  stanowią  zamykanie  bądź  domykanie  inwestycji  realizowanych  w  2006  roku.  Następnie 
mówiący zauważy, że kolejne zadania to zadania, które już znalazły się w długofalowej polityce 
Miasta i były przewidywane do realizacji w poprzednich okresach. Ostatnia grupa zadań, to zadania 
wynikające  z  korekt  dokonanych  po  analizie  tego  zakresu  zadań  inwestycyjnych  oraz  po 
przeprowadzonych rozmowach z Radami Dzielnic. Stwierdził, że zadaniem które było najczęściej 
przedmiotem dyskusji Komisji Rady Miejskiej to zadanie nr 31 pn.”Budowa budynku sportowo-
socjalnego  przy  boisku  MOSiR  przy  ul.  Jastrzębskiej”.  Większość  Komisji  skłaniało  się  ku 
następującemu  rozwiązaniu,  aby  doprowadzić  do  zmniejszenia  nakładów  finansowych 
przewidzianych na budowę omawianego budynku, natomiast dwie Komisje zaopiniowały zadania 
inwestycyjne wyłączając z opiniowania zadanie nr 31. Mówiący stwierdził, że Prezydent Miasta 
idąc śladem pierwszych Komisji zaproponował następujące rozwiązanie: zadanie zostanie przyjęte 
do realizacji  w pierwotnie proponowanej kwocie z zastrzeżeniem, że na jego realizację zostaną 
pozyskane środki  zewnętrzne (pomocowe,  europejskie).  Jednak zauważył,  że  środki  zewnętrzne 
będą mogły być dostępne realnie w 2008 roku, rozważana będzie również możliwość  pozyskania 
środków z Ministerstwa Sportu, które pozwoliłyby na rozpoczęcie tego zadania inwestycyjnego już 
w roku 2007.

Dyskusja.

Radny J.  Grabowiecki poprosił,  aby w przyszłości mieć na uwadze  newralgiczny punkt Miasta 
skrzyżowanie Pszowska-Matuszczyka.

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  że  w  najbliższym  czasie  odbędzie  się  pierwsze 
spotkanie ze Starostą Powiatu  na temat dróg i rozwiązywania problemów na styku Miasto-Powiat-
Województwo, również na tym spotkaniu zostanie poruszony temat tego skrzyżowania. 

Pan S. Grzybacz Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jedłownik-Turzyczka-Karkoszka, stwierdził, 
że  jedyne  zadanie,  które  będzie  realizowane  w  Dzielnicy  Jedłownik-Turzyczka-Karkosza  to 
przebudowa i  odwodnienie ul.  Słowiańskiej  za kwote 42 000 zł.  Mówiący wyraził nadzieję,  że 
w  czasie  roku  zadania  inwestycyjne  w  tej  Dzielnicy  zostaną  uzupełnione.  Zapytał,  czy 
termomodernizacja budynku SP Nr 17 w Radlinie będzie polegała na kompleksowej modernizacji 
i ocepleniu budynku szkoły, ponieważ kwota zabezpieczona na to zadanie zapewne wystarczy na 
wykonanie dokumentacji oraz czy jest opracowany harmonogram termomodernizacji szkół na lata 
następne? 
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Pani  J.  Szymecka-Pysz  powiedziała,  że  jeżeli  chodzi  o  zadanie  nr  9  pn.  "Termomodernizacja 
budynku SP Nr 17 w Radlnie", na dzień dzisiejszy ta nazwa, to według mówiącej  hasło zbiorcze, 
ponieważ będzie rozpatrywana w pełnym zakresie przebudowa lub modernizacja tej szkoły, aby 
móc  pozyskać  środki  strukturalne.  Poinformowała,  że  Prezydent  R.  Zawadzki  podjął  działania 
w kierunku stworzenia harmonogramu remontów kolejnych placówek oświatowych należących do 
Miasta. Stwierdziła, że w kolejnych latach będą remontowane kolejne szkoły. 

Radny M. Balcer prosił, aby w miarę możliwości wykonać remont ul. Brzozowej.

Pani  J.  Szymecka-Pysz  stwierdziła,  że  rozpatrywany  jest  spis  zadań inwestycyjnych,  a  remont 
ul. Brzozowej finansowany jest z innych środków.

Pan E. Porwolik Przewodniczący Zarzdu Dzielnicy Stare Miasto poprosił, aby Prezydent Miasta 
w związku z organizowanym spotkaniem w Starostwie Powiatowym dotyczącym dróg,  zwrócił 
uwagę na chodnik od ul. Pszowskiej w kierunku Jedłownika, który wymaga remontu. Stwierdził, że 
Rada Dzielnicy proponuje przekazać na to zadanie pewne środki.

Pan M. Kieca Prezydent Miasta powiedział, że wspólnie ze Starostom Powiatu doszli do wniosku, 
iż będą odbywali cykliczne co 2 tygodniowe spotkania dotyczące całego systemu drogowego na 
terenie  Miasta.  Poinformował,  że  został  powołany  zespół  roboczy  pod  przewodnictwem  Pana 
Prezydenta  D.  Szymczaka,  który  zinwentaryzuje  stan  dróg  i  faktyczne  potrzeby remontowe na 
terenie całego Miasta, natomiast za zespół który zinwentaryzuje drogi powiatowe na terenie Miasta 
odpowiada  Pan  Starosta  T.  Skatuła.  Mówiący  zauważył,  że  współne  opracowanie  oraz  plan 
remontów dróg na przyszłe lata zostanie przedstawiony radnym wraz z ulicami, które Miasto będzie 
chciało przejąć od Starostwa Powiatowego.  

Pani J. Szymecka-Pysz powiedziała, że otrzymała pismo z Powiatowego Zarządu Dróg odnośnie 
chodnika przy ul. Czyżowickiej w którym poinformowano, że Powiatowy Zarząd Dróg  przystąpi 
do robót przygotowawczych oraz zostanie przygotowana dokumentacja remontowa omawianego 
chodnika. Stwierdziła, że należy się spodziewać, iż faktyczne nakłady na remont tego chodnika 
będą przeznaczone w przyszłorocznym budżecie, a Miasto nie wyklucza ewentualnej partycypacji 
w kosztach tego remontu.  

Radny E.  Szczygieł  poprosił,  aby  również  wziąść  pod uwagę możliwość  budowy chodnika  na 
ul. Turskiej w kierunku Gorzyc (ogródków działkowych), ponieważ ze względu na natężenie ruchu 
na ul. Turskiej może tam dojść do nieszczęśliwego wypadku.

Radny  J.  Majda  stwierdził,  że  w  związku  z  zadaniem  inwestycyjnym  pn.  "Budowa  budynku 
socjalno-sporotwego na terenie boiska MOSiR przy ul. Jastrzębskiej" udzielił wyjaśnień na Komisji 
Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu jednak w tych Komisjach nie uczestniczą wszyscy radni udziali 
kilku zasadniczych informacji  na temat  tego zadania.  Powiedział,  że  w roku 1974 przyłączono 
Wilchwy do Wodzisławia Śl.,  od tego momentu na Wilchwach zaczynało powoli  zanikać życie 
kulturalne  oraz  sportowe.  W roku  2003  został  reaktywowany  Klub  "Wicher"  Wilchwy,  gdzie 
młodzież głównie uprawia piłkę nożną jednak spływają propozycje powołania innych sekcji  co 
wiąże się z budową tego obiektu. Zauważył, że Klub nie korzysta tylko i wyłącznie z boiska na 
ul. Jastrzębskiej, ale przede wszystkim młodzież trenuje na boisku przy ul. Skrzyszowksiej gdzie 
jest nawierzchnia tłuczniowa.   Stwierdził, że młodzież trenująca na boisku przy ul. Skrzyszowskiej 
nie  zważając  na  padający  śnieg,  deszcz,  brak  możliwości  schowania  odzieży  odbywa  sowje 
treningi.  Powiedział,  że  zarówno  Klub  Wicher  Wilchwy,  Rada  Dzielnicy  Wilchwy  jak  i  całe 
środowisko wilchwiańskie podjęło inicjatywę budowy budynku socjalno-sportowego. Stwierdził, że 
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ten budynek nie tylko ma służyć KS Wicher, ale ma być budynkiem wielofunkcyjnym otwartym dla 
wszystkich grup społecznych, które w Dzielnicy Wilchwy zawiązały się. Mówiący poinformował, 
że  lokalizacja  tego  budynku  została  określona  i  zaakceptowana  przez  Naczelnika  Wydziału 
Architektury  i  Urbanistyki  oraz  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Urzędu  Miasta, 
natomiast wielkość budynku została  dopasowana do określonych norm przewidzianych prawem. 
Zapytał, na jakiej podstawie odbyłoby się przekazanie tego budynku np. KS Wicher? Stwierdził, że 
najlepiej  budynek  przekazać  na  podstwie  umowy  dzierżawy KS Wicher  gdzie  po  przekazaniu 
będzie jeden Zarządca budynku. 

Pan  D.  Szymczak I  Zastępca  Prezydenta  Miasta  stwierdził,  że  kwestia  zarządcy budynku oraz 
kosztów jego utrzymania nie była dyskutowana. Zauważył, że obiekt ten, nie tylko ma służyć celą 
sportowym, ale również ma wypełniać cele społeczno-kulturalne. Mówiący zgodził się ze sugestią 
radnego J. Majdy, że budynek powinien znaleźć się gwestii jednego zarządcy. 

Radna W. Kiermaszek-Lamla zwróciła uwagę, że przed przystąpieniem do głosowania omawianej 
uchwały,  wniosek  Komisji  Budżetu  z  dnia  22.01.2007r.   powinien  najpierw  być  przedmiotem 
głosowania. 

Pani J. Szymecka-Pysz odczytała opinię wraz z wnioskiem Komisji Budżetu podjętą na posiedzeniu 
w dniu 23.01.2007r. w następującym brzmieniu: "Komisja ponownie wydała opinię pozytywną do 
projektu uchwały w sprawie ustalenia zakresu zadań inwestycyjnych przeznaczonych do realizacji 
przez Miasto Wodzisław Śl. w 2007 roku,  z uwzględnieniem wniosku, aby zadanie ujęte w punkcie 
31 dotyczące budowy budynku socjalno-sportowego na terenie boiska MOSiR przy ul. Jastrzębskiej 
przyjąć do realizacji pod warunkiem uzyskania na to zadanie środków zewnętrznych, które łącznie 
ze środkami przewidzianymi  w budżecie Miasta w 2007 roku złożą się na koszt inwestycji ujętej 
w projekcie uchwały.„

Radny J. Majda zapytał, czy podjęcie uchwały wraz z wniesionym wnioskiem nie będzie budziło 
wątpliwość, gdyby Miasto chciało skorzystać z dofinansowania np. Ministerstwa Sportu?

Pani  J.  Szymecka-Pysz  stwierdziła,  że  Ministerstwo  Sportu  nie  przyznaje  środków,  ponieważ 
fundusze zostały przekazane do dyspozycji Urzędów Wojewódzkich w celu rozwoju bazy sportowej 
Województwa Śląskiego. Powiedziała, że Wydział Inwestycji Miejskich i Gospodarki Komunalnej 
ma  przygotowany  wniosek,  który  oczekuje  na  przebieg  wydarzeń.  Poinformowała,  że  Urząd 
Wojewódzki środki na rozwój bazy sportowej przyznaje na ostatni rok realizacji inwestycji, jednak 
Miasto może ubiegać się o środki pomocowe jeszcze z innych źródeł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania wniosku Komisji Budżetu „aby zadanie 
ujęte w punkcie 31 dotyczące budowy budynku socjalno-sportowego na terenie boiska MOSiR przy 
ul.  Jastrzębskiej przyjąć  do  realizacji  pod  warunkiem  uzyskania  na  to  zadanie  środków 
zewnętrznych, które łącznie ze środkami przewidzianymi  w budżecie Miasta w 2007 roku złożą się 
na koszt inwestycji ujętej w projekcie uchwały.„
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła ww. wniosek (ilość głosów: za - 21).

Uchwała  Nr  IV/27/07  w  sprawie  ustalenie  zakresu  zadań  inwestycyjnych  przeznaczonych  do 
realizacji przez Miasto Wodzisław Śląski w 2007 roku została jednogłośnie przyjęta (ilość głosów: 
za - 21).

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20 minutową przerwę. 
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  Przewodniczących  Zarządów  Dzielnic,  iż  sesje 
będą odbywać się w każdy ostatni czwartek miesiąca o godz. 9,00. Również mówiący zaprosił do 
udziału  w  Komisjach  Rady  Miejskiej,  stwierdzając,  że  na  Komisjach  będzie  możliwość 
prowadzenia  merytorycznej  dyskusji.  Powiedział,  że  harmonogram  posiedzeń  Komisji  będzie 
dostarczony przez Biuro Rady Miejskiej. 
Następnie powiedział, że w związku z faktem, iż w miesiącu lutym odbywa się walne zgromadzenie 
Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji, zaistniała konieczność, aby wprowadzić do 
porządku  obrad  sesji  uchwałę  w  sprawie  reprezentowania  Miasta  w  MZWiK  w  Wodzisławiu 
Śląskim.  Poinformował,  że  uchwała  znalazłaby się  w punkcie  5a  porządku obrad.  W związku 
z powyższym przystąpił do głosowania zmiany porządku obrad.

Rada Miejska jednogłośnie wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad i wprowadzenie dodatkowej 
uchwały (ilość głosów: za - 21).

Ad 5.
Pojęcie uchwał:

a) Uchwała  w  sprawie  reprezentowania  Miasta  w  Międzygminnym  Związku  Wodociągów 
i Kanalizacji w Wodzisławiu  Śląskim

Zreferował Pan M. Kieca Prezydent Miasta Wodzisławia Śląskiego.

Pan M. Kieca Prezydent Miasta powiedział, że Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji 
w Wodzisławiu  Śl.  zwrócił  się  z  pismem zarówno do Rady Miejskiej  jak i  Prezydenta  Miasta 
o  wytypowanie  przedstawicieli  Gminy  do  Zgromadzenia  MZWiK.  Mówiący  zauważył,  że 
Zgromadzenie  odbędzie  się  przed   lutową  sesją  Rady  Miejskiej  dlatego  zaistniała  konieczność 
wprowadzenia omawianej uchwały do porządku sesji. Poinformował, że Miasto Wodzisław Śl. ma 
łącznie wytypować 4 przedstawicieli do  Zarządu MZWiK, zauważył jednak, że Prezydent Miasta 
jest delegatem w Zarządzie MZWiK z mocy prawa. Stwierdził, że przedstawiana uchwała różni się 
od poprzedniej tym, iż osobą reprezentującą Urząd Miasta jest Prezydent Miasta wynika to z faktu, 
iż Miasto stoi przed bardzo dużym problemem kanalizacyjnym, dlatego do Zarządu muszą wejść 
osoby, które w jak najkrótszym czasie mogą podejmować konkretne decyzje. Następnie mówiący 
zaproponował jako przedstawicieli do MZWiK następujących radnych: 
– Janusza Wyleżycha,
– Stanisława Stachonia,
– Adama Króliczka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są inne kandydatury? 

Radny J. Majda zgłosił kandydaturę Pana Jana Kaczyńskiego?

Radny J. Kaczyński nie wyraził zgody na kandydowanie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  są  inne  kandydatury?  Nikt  nie  zgłosił  innych 
kandydatur. Następnie zapytał, czy wymienione przez Pana Prezydenta osoby wyrażają zgodę na 
kandydowanie?

Osoby  wymienione  przez  Prezydenta  Miasta  wyraziły  zgodę  na  reprezentowanie  Miasta 
w MZWiK.
Uchwała  Nr  IV/28/07 w  sprawie  reprezentowania  Miasta  w  Międzygminnym  Związku 
Wodociągów i Kanalizacji w Wodzisławiu  Śląskim została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za- 
19). 
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Przedstawicielami Miasta w MZWiK zostali:
– Mieczysław Kieca,
– Janusz Wyleżych,
– Stanisław Stachoń,
– Adam Króliczek. 

b) Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2007”.

Zreferowała Pani G. Durczok Kierownik Biura ds. Kultury, Sportu i Zdrowia.

Pani G. Durczok powiedziała, że zadania i sposoby ich realizacji zostały określone w omawianym 
programie i są dostosowane do potrzeb lokalnych, a ich wykonanie ukierunkowane jest diagnozą 
problemów  społecznych,  którą  Rada  Miejska  przyjęła  w  2005  roku.  Stwierdziła,  że  działania 
podejmowane przez Miasto mają na celu prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, 
edukacyjnej  i  wychowawczej  w  szczególności  dla  dzieci  i  młodzieży.  Mówiąca  zgłosiła 
autopoprawki  do  Gminnego  Programu,  wynikające  z  faktu,  iż  od  4.01.2007r.  weszło  w  życie 
zarządzenie  Prezydenta  Miasta  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  organizacyjnego  Urzędu 
Miasta, które skreśliło Wydział Promocji i Działalności Gospodarczej  tworząc dwa odrębne biura. 
W związku z powyższym poprosiła o wniesienie następujących poprawek:
– strona 5, punkt 7- zamiast Wydziału Promocji i Działalności Gospodarczej wpisać Biuro ds. 

Kultury, Sportu i Zdrowia,
– załącznik  do  Gminne  Programu  -  zamiast  Wydziału  Promocji  i  Działalności  Gospodarczej 

wpisać Biuro ds. Kultury, Sportu i Zdrowia.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie 
następujących  Komisji:  Komisji  Oświaty(...),  Komisji  Ochrony  Środowiska(...)  oraz  Komisji 
Budżetu. 

Dyskusja. 

Radny  A.  Króliczek,  zapytał  jakie  są  powody  nie  wykorzystania  wszystkich  środków 
przeznaczonych  na  profilaktykę,  przedstawionych  w  sprawozdaniu  z  realizacji  wydatków 
budżetowych gminnego programu za  2006r.?  Stwierdził,  że  są  kluby sportowe,  stowarzyszenia 
które  potrzebują  pieniędzy.  Zauważył,  że  być  może  sposób  rozdysponowania  tych  środków 
powinien  ulec  zmianie  i  ewentualnie  zastanowić  się  nad  możliwością  dofinansowania  Klubów 
Sportowych, które nie posiadają Zarządu Klubu. 

Pani G. Durczok powiedziała, że współpraca ze stowarzyszeniami do których zaliczają się Kluby 
Sportowe  opiera  się  na  ustawie  o  pożytku  publicznym  i  wolontariacie.  Zauważyła,  że  Urząd 
organizuje  otwarte  konkursy  ofert  na  kształcenie  dzieci  i  młodzieży  w  dziedzinie  sportu, 
organizacją pozarządowym, w tym również klubom sportowym. Stwierdziła, że kwota 14 012 zł 
która  została  nie  wykorzystana  była  przeznaczona  na  organizowanie  różnego  rodzaju  imprez 
o  charakterze  profilaktycznym.  Powiedziała,  że  wszystkie  organizacje,  które  zgłaszały  się  do 
konkursu  ofert  otrzymały  dotację.  Mówiąca  zauważyła,  że  powstają  harmonogramy  imprez 
zaplanowane na cały rok. 

Radny A. Króliczek zauważył, że referująca rozdysponowując środki kierowała się określonymi 
kryteriami.  Stwierdził,  że  zarówno  Prezydent  Miasta  jak  i  Rada  Miejska  mają  możliwości 
dofinansowania z innych źródeł organizacji, które w dalszym ciągu zgłaszałyby jakieś programy. 
Zapytał,  czy  referująca  wystąpiła  do  Prezydenta  Miasta  z  prośbą,  o  zwiększenie  środków  na 
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działalność profilaktyczną?

Pani  G.  Durczok  stwierdziła,  że  wszyscy  którzy  brali  udział  w  konkursie  otrzymali 
dofinansowanie.  Zauważyła,  że  należy  pamiętać,  o  tym,  iż  wszystkie  zgłaszane  zadania  np. 
organizowane  wyjazdy  muszą  być  związane  z  działalnością  profilaktyczną,  aby  w  przyszłości 
podczas  kontroli  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  nie  zakwestionowała  wydawania  pieniędzy 
z koncesji na sprzedaż napoi alkoholowych.  

Pan R. Zawadzki II Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że wydawanie pieniędzy na działalność 
profilaktyczną  powinno  być  sensowne,  to  znaczy,  że  zgłaszane  programy  przez  organizacje 
pozarządowe muszą być merytoryczne, zasadne. Zauważył, że programy profilaktyczne rozbite są 
na 3 fazy: 
– I faza - działania wobec wszystkich ludzi, którzy nie są zagrożeni problemem alkoholowym czy 

narkomanią,  ale daje się im sygnał, że to jest złe,
– II faza - dotyczy takich osób, które już się skusiły i trzeba dać im kolejny sygnał ostrzegawczy,
– III faza - pomoc osobą którym się nie powiodło, tymi osobami zajmują się specjaliści. 
Mówiący obiecał, że bardzo poważnie podejmie temat profilaktyki, istotne jednak będzie działanie 
informacyjne  dla  wszystkich  organizacji  pozarządowych i  instytucji,  które  zajmują  się  szeroko 
pojętą oświatą, zdrowiem i polityką społeczną, o możliwościach pozyskiwania środków na te cele. 
Stwierdził, że najważniejsze jest, aby każda wydana złotówka z tego programu przyniosła efekt 
typu wychowawczego. 

Radny  A.  Króliczek  stwierdził,  że  należy  wychodzić  na  przeciw  organizacją  i  informować  je 
o możliwości pozyskiwania środków, ponieważ nie wszystkie organizacje na terenie Miasta wiedzą 
o możliwości uzyskania dotacji.  

Radna  W.  Kiermaszek-Lamla  zapytała,  czy  jest  możliwość,  aby  środki  Gminnego  Programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, które pozostały w budżecie na koniec roku 
, a które znajdą się w wolnych środkach, przeznaczyć ponownie na te same cele? 

Pani  G.  Durczok  poinformowała,  że  z  Gminnego  Programu  pozostała  kwota  w  wysokości 
20 161 zł.

Uchwała Nr IV/29/07  w sprawie przyjęcia  „Gminnego programu profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz  przeciwdziałania  narkomanii  na  rok  2007” została  jednogłośnie 
podjęta (ilość głosów: za - 19).

c) Uchwała w sprawie powołania komisji dyscyplinarnych I i II instancji w Urzędzie Miasta 
Wodzisławia Śląskiego.

Zreferowała Pani J. Kamińska Naczelnik Wydziału Organizacyjnego.

Pani J. Kamińska poinformowała, że przedstawienie omawianego projektu wynika z faktu, iż do 
orzekania w sprawach dyscyplinarnych za naruszenie obowiązku przez mianowanych pracowników 
samorządowych  Urzędu  Miasta  powoływane  są  na  okres  kadencji  Rady  Miejskiej  Komisje 
dyscyplinarne.  Liczbę członków Rada ustala  tak,  aby  możliwe było powołane  co najmniej  2-3 
osobowych kompletów orzekających. Zauważyła, że Komisja Dyscyplinarna I instancji składa się 
z  członków  wybranych  przez  Radę  z  pośród  pracowników  samorządowych  za  wyjątkiem 
pracowników  zatrudnionych  na  podstawie  wyboru  i  umowy  o  pracę,  natomiast  Komisja 
Dyscyplinarnych  II  instancji  składa  się  z  członków wybranych przez  Radę Miejską   z  pośród 
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radnych.  Mówiąca  przedstawiła  osoby  zaproponowane  przez  Prezydenta  Miasta  do  Komisji 
Dyscyplinarnych I instancji:
– Sebastian Dziuba,
– Aniela Grześ,
– Jadwiga Neleżyta,
– Janina Szymecka-Pysz,
– Adrianna Tatarczyk-Makówka,
– Jadwiga Widenka.
Natomiast do Komisji Dyscyplinarnej II instancji zaproponowani zostali przez Przewodniczącego 
Rady Miejskiej następujący radni:
– Danuta Hajok,
– Jan Kaczyński,
– Franciszek Plutowski,
– Stanisław Stachoń,
– Edward Szczygieł,
– Zofia Wistuba. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nikt 
nie miał, więc przystąpiono do głosowania.

Uchwała Nr IV/30/07  w sprawie powołania komisji dyscyplinarnych I i II instancji w Urzędzie 
Miasta  Wodzisławia  Śląskiego wraz  z  proponowanym składem osobowym została  jednogłośnie 
podjęta (ilość głosów: za - 19).

Skład Komisji Dyscyplinarnych I instancji:
– Sebastian Dziuba,
– Aniela Grześ,
– Jadwiga Neleżyta,
– Janina Szymecka-Pysz,
– Adrianna Tatarczyk-Makówka,
– Jadwiga Widenka.

Skład Komisji Dyscyplinarnej II instancji:
– Danuta Hajok,
– Jan Kaczyński,
– Franciszek Plutowski,
– Stanisław Stachoń,
– Edward Szczygieł,
– Zofia Wistuba. 

d) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobie fizycznej od opłaty za 
przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości 
zabudowanej na cele mieszkaniowe, położonej w Wodzisławiu Śl. przy ul. Gawędy 53.

Zreferował Pan J. Nowicki Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. 

Pan J. Nowicki powiedział, że osoby fizyczne, które mają grunty oddane w wieczyste użytkowanie 
czyli  grunty  są  własnością  Miasta-Gminy  Wodzisław  Śl.  a  osoba  fizyczna  jest  wieczystym 
użytkownikiem,  mają  możliwość  przekształcenia  praw  wieczystego  użytkowania  w  prawo 
własności,  jednak  wiąże  się  to  z  uiszczeniem  odpowiedniej  opłaty.  Mówiący  zauważył,  że 
Prezydent  Miasta  może osobą fizycznym ubiegającym się  o  przekształcenie  prawa wieczystego 
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użytkowania w prawo własności  może udzielić  bonifikaty za zgodą Rady Miejskiej.  Udzielona 
bonifikata  pomniejsza  kwotę  jaką  osoba  fizyczna  musi  uiścić  na  rzecz  gminy.  Referujący 
zaproponował, aby bonifikata była przyznawania tak jak do tej pory w wysokości 10%. Zauważył, 
że zastosowanie bonifikaty 10% w omawianym przypadku będzie wynosiła 526 zł. 

Nie było uwag. 

Uchwała Nr IV/31/07  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobie fizycznej od 
opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości 
zabudowanej na cele mieszkaniowe, położonej w Wodzisławiu Śl. przy ul. Gawędy 53,( bonifikata 
w wysokości 10% ) została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za - 20).

e) Uchwała  w  sprawie  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania  i  wypłacania  nauczycielom  dodatków  funkcyjnego,  motywacyjnego,  za 
wysługę  lat  i  za  warunki  pracy  oraz  innych  składników  wynagrodzenia  w  okresie  od 
01.01.2007r. do 31.12.2007r.

Zreferował Pan R. Ciesielski Naczelnik Wydziału Edukacji.

Pan  R.  Ciesielski  powiedział,  że  podjęcie  omawianej  uchwały  wynika  z  zapisu  art.  30  ust.  6, 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela  z późniejszymi zmianami, która obliguje 
organ prowadzący będący jednostką samorządu terytorialnego do przyjęcia regulaminu na okres 
budżetowy czyli od 1.01.do 31.12 danego roku, przedłożony projekt uchwały dotyczy roku 2007. 
Poinformował, że regulamin był omawiany na Komisji Oświaty(...) oraz Komisji Prawa(...) gdzie 
uzyskał pozytywne opinie.

Dyskusja. 

Radna  W.  Kiermaszek-Lamla  zapytała,  czy  w  znacznym  stopniu  zmieniły  się  wielkości 
przeznaczone na dodatki funkcyjne?

Pan R.  Ciesielski  zauważył,  że  regulamin był  konsultowany ze  związkami  zawodowymi,  które 
zaakceptowały  przedstawiany  projekt  uchwały.  Powiedział,  że  proponuje  się  zmianę  dodatku 
funkcyjnego  za  wychowawstwo klasy,  gdzie  w szkołach  podstawowych dokonano zwiększenia 
stawki  za wychowawstwo z 35zł  na 40 zł  oraz w gimnazjach z  40 zł  na 50 zł.  Stwierdził,  że 
w szkołach podstawowych liczba oddziałów wynosi 128, natomiast liczba oddziałów w Gimnazjach 
wynosi 67,  w związku  z  czym łączny koszt  wraz z kosztami,  które są po stronie pracodawcy 
w skali roku będzie skutkował kwotą ok. 20 500 zł.  Stwierdził,  że regulamin, reguluje kwestie 
finansowe  wynagrodzenia  nauczyciela  w  bardzo  małym  odsetku,  natomiast  stawka  zasadnicza 
i  procentowa,  pochodne typu wysługa  lat  wynikają  z  rozporządzenia wydanego przez Ministra 
Edukacji Narodowej, który jest zobligowany, do określenia minimalnych stawek wynagrodzenia. 

Radny I. Skupień zapytał, o jakim rozporządzeniu jest mowa w  §9 pkt.1 złącznika? 

Pan  R.  Ciesielski  stwierdził,  że  §1  ust.  2  pkt.  2  mówi  „  ilekroć  w  regulaminie  jest  mowa 
o rozporządzeniu -  rozumie się rozporządzenie ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 31 
stycznia  2005  roku  w  sprawie  wysokości  minimalnych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego 
nauczycieli,  ogólnych warunków przyznawania  dodatków do wynagrodzenia  zasadniczego oraz 
wynagrodzenia za prace  w dniu wolnym od pracy.”
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Uchwała Nr IV/32/07 w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków funkcyjnego, motywacyjnego, za wysługę lat 
i  za  warunki  pracy  oraz  innych  składników  wynagrodzenia  w  okresie  od  01.01.2007r.  do 
31.12.2007r. została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za - 20).

f) Uchwała  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 
Wodzisławia  Śląskiego  obszar  drogi  zbiorczej  -  przejazd  nad  torami  kolejowymi, 
ul. 26 Marca, ul. Matuszczyka.

Zreferował Pan W. Kulej Naczelnik Wydziału Architektury i Urbanistyki.

Pan W. Kulej stwierdził,  że prezentowany plan zagospodarowania przestrzennego to zapełnienie 
brakujących fragmentów planów na całej trasie ulicy zbiorczej. W związku z powyższym podjęcie 
tej  uchwały  zapewni  100%  obłożenie  planistyczne  całej  ulicy  zbiorczej  czyli  odcinka  od 
ul.  Pszowskiej  aż  po  ul.  Marklowicką,  Łużycką.  Poinformował,  że  projekt  uchwały  uzyskał 
pozytywne opinie Komisji Strategii(...) oraz Komisji Ochrony Środowiska(...).

Radny E. Szczygieł zapytał, kiedy rozpocznie się ta inwestycja?

Pan W. Kulej powiedział, że ze strony Urzędu Miasta przygotowania są na najwyższym poziomie, 
aby sprawnie i jak najszybciej można było przystąpić do realizacji tego przedsięwzięcia. Zauważył, 
jednak,  że  przygotowania  ze  strony  Wojewódzkiego  Zarządu  Dróg  stanęły  na  etapie 
ubiegłorocznego zlecenia wykonania koncepcji.

Pan M. Kieca Prezydent Miasta stwierdził, że przedsięwzięcie wejdzie w realizację jeżeli będzie 
realizowane ze środków europejskich, inaczej nie ma szans na wejście w życie tego typu projektu. 
Powiedział,  że  założono,  iż  droga  zbiorcza  zostanie  wpisana  w  ramach  jakiegoś  kluczowego 
programu Subregionu Zachodniego i jako pewien element została wpisana. Natomiast koncepcja 
planistyczna  przygotowana  przez  Firmę  zewnętrzną  jeżeli  chodzi  o  wiadukt  ,czy  estakadę 
połączenie z ul.  Łużycką, jest robione z bardzo dużym rozmachem, w związku z czym istnieje 
pewna przesłanka, że projekt zostanie odrzucony. 

Radna D. Hajok stwierdziła, że droga zbiorcza obejmuje newralgiczne punkty:
– obok szpitala,
– rondo obok TESCO,
– skrzyżowanie z ul. Pszowską 
w związku z czym zapytała, jak te skrzyżowania przyjmą ten ruch?

Pan W. Kulej stwierdził, że nie planuje się przejęcia ruchu tranzytowego w pełni dlatego, w planach 
zabezpieczony jest przebieg drogi główniej południowej, która ma kierować cały ruch w kierunku 
autostrady.  Powiedział,  że  obie  drogi  są  ważne  i  powstanie  jednej  z  nich  bez  drugiej  będzie 
problematyczne. 

Radny M. Balcer zapytał, jak zostanie rozładowany ruch na skrzyżowaniu obok hotelu Amadeus, z 
informacji, które posiada miało tam powstać rondo?

Pan  W.  Kulej  odpowiedział,  że  skrzyżowanie  przy  hotelu  „Amadeus”  wchodzi  w  zakres 
opracowania  koncepcji  zleconej  przez  Zarząd  Dróg Wojewódzkich  do wykonania projektantom 
z Tarnowa. Powiedział, że opracowana koncepcja obejmuje tereny od skrzyżowania z ul. Pszowską 
poprzez  wszystkie  skrzyżowania  na  trasie  do  ul.  Marklowickiej,  łącznie  z  ul.  Łużycką 
i skrzyżowaniem z ul. Jastrzębską. 
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Uchwała Nr IV/33/07  w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta 
Wodzisławia Śląskiego obszar drogi zbiorczej - przejazd nad torami kolejowymi, ul.  26 Marca, 
ul. Matuszczyka została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za - 19).

g) Uchwała w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej na terenie Miasta Wodzisławia 
Śląskiego  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.

Zreferował Pan J. Matyja Naczelnik Wydziału Finansowo-Budżetowego.

Pan J. Matyja powiedział, że w związku z wejściem w życie w dniu 01.01.2007r. znowelizowanej 
ustawy o opłacie skarbowej istnieje konieczność zmiany pobierania opłaty skarbowej w postaci 
rezygnacji z możliwości zapłaty opłaty skarbowej znakami opłaty na rzecz zapłaty gotówką w kasie 
Urzędu Miasta lub w formie bezgotówkowej na rachunek gminy, a co za tym idzie upoważnienie 
dla  rady  gminy  do  wprowadzenia  poboru  opłaty  skarbowej  w  drodze  inkas,  wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Poinformował, że Prezydent Miasta 
zwrócił  się  o  ewentualne  wyznaczenie  inkasentów  do:  Urzędu  Stanu  Cywilnego,  Starostwa 
Powiatowego  w  Wodzisławiu  Śl.,  Sądu  Rejonowego  w  Wodzisławiu  Śl.,  Urzędu  Skarbowego 
w  Wodzisławiu  Śl.  Mówiący  powiedział,  że  w  odpowiedzi  Starostwo  Powiatowe  oraz  Sąd 
Rejonowy nie widzą potrzeby wyznaczania inkasentów, natomiast Urząd Stanu Cywilnego i Urząd 
Skarbowy  wyrazili  zgodę  na  wyznaczenie  ich  pracowników na  inkasentów opłaty  skarbowej. 
Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez:  Komisję  Prawa(...),  Komisję  Budżetu. 
Poinformował, że kilka dni temu Naczelnik Urzędu Skarbowego wystosował pismo do Prezydent 
Miasta  informując,  że  prosi  o  wstrzymanie  podjęcia  uchwały  w ww.  sprawie  argumentując  to 
pewnymi wątpliwościami dotyczącymi jednoczesnego wykonywania przez pracowników Urzędu 
Skarbowego  w  godzinach  pracy  obowiązków  wynikających  ze  stosunku  pracy  oraz  zadań 
wynikających z inkasa na rzecz Urzędu Miasta. Biorąc pod uwagę treść tego pisma zaproponował, 
zmianę  treść  przedstawianej  uchwały.  Powiedział,  że  zmiany  będą  polegały  na  wyznaczeniu 
obecnie  na  inkasenta  jedynie  pracownika  Urzędu  Stanu  Cywilnego,  w  związku  z  powyższym 
proponuje  się,  aby  §2  uchwały  zmienić  i  wyznaczyć  inkasenta  w  Urzędzie  Stanu  Cywilnego, 
dokonać zmian gramatycznych oraz w  §6 wprowadzić zapis: uchwała wchodzi w życie od dnia 
1 marca 2007 roku. 

Radna W. Kiermaszek-Lamla zapytała czy jest podsumowanie ile zostało na koniec roku znaków 
opłaty skarbowej?

Pan J. Matyja odpowiedział, że nie ma takiej informacji, ponieważ do końca grudnia 2006 roku 
dystrybucją  znaków skarbowych zajmował  się  bank PKO i  to  ten  bank wydawał  znaki  opłaty 
skarbowej tym osobą, które miały podpisane umowy na sprzedaż detaliczną. 

Radna W. Kiermaszek-Lamla zapytała, czy z tego powodu budżet Miasta nie straci? 

Pan J. Matyja powiedział, że budżet Miasta na tym nie straci, ponieważ gmina otrzymywała jedynie 
środki za sprzedane znaki opłaty skarbowej.

Uchwała  Nr  IV/34/07 w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty  skarbowej  na  terenie  Miasta 
Wodzisławia  Śląskiego  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso wraz z przedstawionymi zmianami została jednogłośnie podjęta (ilość 
głosów: za - 20).
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h) Uchwała w sprawie nadania statutu Straży Miejskiej w Wodzisławiu Śląskim.
Zreferował Pan A. Wuwer Komendant Straży Miejskiej w Wodzisławiu Śl. 

Pan A. Wuwer powiedział, że w związku z decyzją Pana Prezydenta Miasta o przeniesieniu Straży 
Miejskiej  na  ul.  Rzeczną  w  statucie  dokonuje  się  zmiany  zapisu  dotyczącego  siedziby  Straży 
Miejskiej z ul. Bogumińskiej na ul. Rzeczną, natomiast  reszta pozostaje bez zmian. 

Nie było uwag. 

Uchwała Nr IV/35/07 w sprawie nadania statutu Straży Miejskiej w Wodzisławiu Śląskim została 
jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za - 20).

i) Uchwała w sprawie nadania „Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Wodzisławiu 
Śląskiem”.

Zreferował Pan A. Wuwer Komendant Straży Miejskiej w Wodzisławiu Śl. 

Pan A. Wuwer powiedział, że poprzedni Prezydent Miasta zadecydował, aby Straż Miejska była 
samodzielną jednostką Urzędu Miasta, obecny Prezydent Miasta podtrzymał tę decyzję w mocy. 
Stwierdził,  że  Straż  Miejska  jako  samodzielna  jednostka  musi  zatrudnić  dodatkowe  osoby  na 
stanowiska kadrowej oraz głównej  księgowej.  Zauważył,  że w roku 1998 kiedy powstała Straż 
Miejska  uchwalono,  że  ze  względów  oszczędnościowych  jednostka  będzie  korzystała 
z  pracowników  Urzędu  Miasta.  Następnie  mówiący  zaproponował  wniesienie  autopoprawki 
polegającej  na  wykreśleniu  z  §13  pkt.  11  „windykacja  nie  zapłaconych  mandatów  karnych 
kredytowych  w  drodze  postępowania  egzekucyjnego”.  Poinformował,  że  dokonał  rozeznania 
w  innych  jednostkach  Straży  Miejskiej  m.in.  Warszawy,  gdzie  Najwyższa  Izba  Kontroli  po 
przeprowadzonej kontroli zakwestionowała fakt, iż mandaty są dochodem gminy i są wpłacane na 
konto Urzędu Gminy, a nie na konto Staży Miejskiej.  

Radny J. Grabowiecki zapytał:
– z czego będą opłacani nowo zatrudnieni pracownicy biurowi w Straży Miejskiej?
– czy zatrudnienie nowych pracowników wpłynie na zwiększenie ilości nakładanych mandatów 

przez Straż Miejską,
– czy będą przewidziane jakieś zmiany w budżecie miasta na pokrycie poborów tych osób? 
– jak się ma struktura ilości Strażników Miejskich w stosunku do pracowników umysłowych, czy 

nie będzie tak, że na 3 strażników będzie przypadał 1 pracownik umysłowy? 

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  że  reorganizacja  która  jest  planowana  oraz 
uporządkowanie statutu Straży Miejskiej jest związana z ustawą o Strażach Gminnych. Zauważył, 
że również informacje spływające z innych jednostek sugerują zasadność wprowadzanych zmian. 
Stwierdził, że ze względu na fotoradar Straż Miejska stała się bardzo dochodową jednostką, jednak 
ma ona zupełnie inne zadania do realizacji. Zauważył, że jeżeli chodzi o zatrudnienie pracowników 
i koszty z tym związane, to wszystko ureguluje się w trakcie działania jednostki.

Radny J. Majda stwierdził, że jeżeli w przyszłości będą  planowane jakieś zmiany rodzące skutki 
finansowe, należy dokonać najpierw symulacji oraz wyliczenia kosztów. 

Pan M. Kieca Prezydent Miasta przychylił się do propozycji radnego stwierdzając, że jakiekolwiek 
zmiany przyszłościowe czy przekształcenia jednostek zostaną radnym przedstawione na Komisjach 
i poparte szacunkowymi wyliczeniami.
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Radny E. Szczygieł zapytał,  ile na dzień dzisiejszy jest funkcjonariuszy zatrudnionych w Straży 
Miejskiej?

Pan A. Wuwer odpowiedział, że wszystkich pracowników łącznie z mówiącym jest 23, dodatkowo 
są  również  zatrudnieni  pracownicy  na  prace  interwencyjne  skierowani  przez  Urząd  Pracy. 
Zauważył,  że  z  przeprowadzonej  symulacji  utworzenie  Straży  Miejskiej  jako  samodzielnej 
jednostki będzie kosztowało ok. 150 tyś. na rok.

Pan  F.  Kukliński  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Nowe  Miasto  zapytał,  czy  zmieni  się 
podejście pracowników Staży Miejskiej do wykonywanej pracy, ponieważ mieszkańcy Dzielnicy 
Nowe  Miasto  są  zbulwersowani  sposobem  pracy  Straży  Miejskiej.  Zauważył,  że  na 
ul. Wyszyńskiego stoją zaparkowane samochody całą szerokością chodnika, a Strażnicy Miejscy 
nie reagują na ten stan rzeczy. 

Uchwała  Nr  IV/36/07 w  sprawie  nadania  „Regulaminu  Organizacyjnego  Straży  Miejskiej 
w Wodzisławiu Śląskiem” wraz ze zgłoszoną poprawką została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: 
za- 20).

Ad 6. 
Informacja  z  realizacji  uchwały  Nr  XL/399/06  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego  z  dnia 
27  stycznia  2006  roku  w  sprawie  odroczenia  terminu  płatności  należności  związanych 
z  zajmowaniem lokali  mieszkalnych  w  zasobie  komunalnym miasta  Wodzisławia  Śl.  za  okres 
od 1 kwietnia 2006 r. do 31.12.2006r.
Zreferowała Pani J. Widenka Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich. 

Pani J. Widenka przedstawiła informację, która stanowi złącznik do protokołu.

Dyskusja.

Radny A. Króliczek zapytał, ile wynosi zadłużenie na jedną osobę oraz czy odrzucenie 3 wniosków 
miało związek z przekroczeniem dochodu na jednego członka rodziny? 

Pani J. Wiedenka powiedziała, że kwoty zadłużenia są bardzo zróżnicowane i wahają się od 900 zł 
do 10 000 zł. Natomiast 3 wnioski odrzucone, zostały ze względu na przekroczony dochód czyli 
osoby ubiegające się miały przekroczone 504 zł brutto na osobę w rodzinie.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 

Ad 7. 
Protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego,  która  odbyła  się  w  dniu  22  grudnia 
2006 roku został jednogłośnie przyjęty (ilość głosów: za - 19).

Ad 8.
Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  pismo  dotyczące  utworzenia  Klubu  Radnych  Prawo 
i Sprawiedliwość w skład którego weszli E. Szczygieł, F. Plutowski, R. Zalewski. 

Pan  Prezydent  Miasta  M.  Kieca  przedstawił  informację  na  temat  jubileuszu  750-  lecia  Miasta 
Wodzisławia Śląskiego. Poinformował, że obchody rozpoczną się uroczystą sesją Rady Miejskiej 
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Wodzisławia  Śląskiego  w  dniu  3  marca  2007  roku  inaugurującej  obchody  750-lecia  Miasta. 
Mówiący zauważył, że sesja będzie sesją otwartą dla mieszkańców, również będzie to sesja na którą 
planuje się zaprosić wielu zacnych gości, począwszy od naszych partnerów, władz powiatowych, 
samorządowców z sąsiednich gmin, jak również władze parlamentarne Rzeczpospolitej Polskiej bez 
względu na opcje.  Również mówiący poinformował,  że  na uroczystą  sesję planuje się  zaprosić 
przedstawicieli duchowieństwa zarówno katolickiego jak i ewangelickiego. Stwierdził, że chciałby, 
aby  obchody  750-lecia  Miasta  Wodzisławia  Śl.  były  połączone  z  obchodami  750-lecia  Miasta 
Kraków.  Poinformował,  że  prace  nad  połączeniem  tych  dwóch  jubileuszy  są  zaawansowane. 
Mówiący poinformował,  że zarówno nasz rynek jaki i  Krakowski był projektowany przez tego 
samego projektanta, również jest wiele wspólnych cech, które Urząd będzie chciał wykorzystać aby 
promować Miasto.  Hasłem głównym obchodów 750- lecia miasta będzie „750-lat do przodu”. 

Pan  D.  Szymczak  I  Zastępca  Prezydenta  Miasta  dokonał  premiery  Logo  obchodów  750-lecia 
Miasta, które będzie brzmiało „750-lat do przodu”. Mówiący powiedział, że Logo podkreśla, że nie 
zrywamy z tradycją ale nie będziemy koncentrować się wyłącznie na tradycji, historii, te wartości 
będą  podkreślane,  żeby  nadać  miastu  aspekt  dynamicznego,  rozwojowego  Miasta,  które  ma 
potencjał wzrostu. Poinformował, że Logo zostało wybrane z pośród 16 projektów i jego autorką 
jest  grafik  Urzędu Miasta  Pani  K.  Szyroki.  Następnie  powiedział,  że  prowadzone są rozmowy 
związane z patronatem medialnym. 

Pan R. Zawadzki II Zastępca Prezydenta Miasta jako Przewodniczący Komitetu Organizacyjnego 
przedstawił  kluczowe  imprezy,  które  mają  odbyć  się  z  okazji  obchodów  750-lecia  Miasta. 
Rozpoczęcie uroczystości nastąpi w dniu 3 marca 2007 roku o godz. 16,00 uroczystą Sesją Rady 
Miejskiej  inaugurującą  obchody  750-  lecia  Miasta.  Stwierdził,  że  wiele  instytucji  w  Mieście 
również obchodzi okrągłe jubileusze dlatego planuje się połączyć te obchody. Poinformował, że 
bardzo bujnie będą obchodzone Dni Wodzisławia, które rozpoczną się od 15.06.2007r. Mówiący 
podkreślił,  że  planuje  się  stworzenie  cyklicznych imprez  jakimi  byłyby jarmarki:  wielkanocny, 
franciszkański, Bożo Narodzeniowy. Zauważył, że na każdy miesiąc przypada ok. 15 imprez nie 
tylko kulturalnych. Poinformował, że program obchodów 750-lecia Miasta zostanie opublikowany 
i rozdany na sesji inauguracyjnej. 

Pan M. Kieca Prezydent Miasta podziękował radnym z którymi wspólnie pracują nad organizacją 
obchodów 750-leciem Miasta oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej za mobilizację i współpracę. 
Mówiący  powiedział,  że  pragnąłby,  aby  oprócz  aspektu  kulturalnego  po  obchodach  750-lecia 
Miasta pozostał jakiś stały element jednak nie ma to być tablica pamiątkowa czy pomnik. Mówiący 
powiedział,  że  wspólnie  z  Zastępcami  zastanawiają  się  nad  elementem  naszej  architektury, 
infrastruktury, który można byłoby odnowić i zrobić z tego żywy pomnik tych obchodów. 

Informacja Prezydenta Miasta na temat artykułów prasowych, sprostowań i wyjaśnień.
Pan M. Kieca Prezydent Miasta powiedział, że ze względu na sygnały jakie dobiegają do radnych 
czy też mieszkańców miasta pragnie wyjaśnić następujące artykuły:
– mieszkania  socjalne  na  Karkoszce  -  mówiący  stwierdził,  że  ten  temat  został  wywołany 

w miesiącu grudniu, kiedy na ręce Prezydenta Miasta jaki i Przewodniczącego Rady Miejskiej 
wpłynął  protest  ok.  80  mieszkańców  Dzielnicy  Jedłownik-Turzyczka-Karkoszka  przeciwko 
budowie  mieszkań  socjalnych  w  tej  dzielnicy.  W  miesiącu  grudniu  odbyło  się  spotkanie 
z mieszkańcami dzielnicy, na spotkaniu mieszkańcy czuli się niedoinformowani, ponieważ nie 
wiedzieli o fakcie, iż Rada Dzielnicy wyraziła zgodę na powstanie 20 mieszkań socjalnych, 
natomiast  obecnie mowa jest  o powstaniu 40 mieszkań. Powiedział,  że po przeprowadzonej 
dyskusji udało się dojść do konsensusu, a mianowicie budynek znajdujący się przy oczyszczalni 
ścieków zostanie przeznaczony na 25+1 mieszkań socjalnych w których będą zakwaterowane 
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osoby mające problemy czynszowe, natomiast dodatkowe 1 mieszkanie będzie przeznaczone 
dla gospodarza obiektu, który pomoże w jego utrzymaniu.

– temat  zakupu  samochodu  dla  urzędu  -  powiedział,  że  w  związku  z  kolizją  samochodową 
o  której  mówiący  informował  w  miesiącu  grudniu,  samochód  Skoda  Oktawia  w  drodze 
przetargu zostanie sprzedany. Natomiast w związku z zakupem nowego samochodu pojawiło się 
wiele  różnych  artykułów  prasowych  np.  „Prezydent  marzy  o  drogiej  bryce,  limuzynie”. 
Poinformował,  że  od  dziennikarzy  z  gazety  „Fakt”  otrzymał  zabawkowy  samochód,  który 
zostanie przekazanych w przyszłym tygodniu do Przedszkola Publicznego Nr 15.  Następnie 
mówiący poinformował, że Urząd planuje zakup 2 samochodów na zakup których planuje się 
przeznaczyć  kwotę  w  wysokości  nieprzekraczającej  180  tyś.  zł,  zakup  samochodów  ma 
przebiegać w cyku 2 letnim,  czyli w roku 2007 oraz 2008  gdzie rata maksymalnie będzie 
wynosiła  90  tyś.  zł.  Z  powyższego  wynika,  że  samochody  zostaną  zakupione  w  systemie 
ratalnym 50/50. Powiedział, że został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na zakup samochodu 
osobowego,  który  wygrał  Hyundai  Sonata  gdzie  wartość  samochodu  wraz  ze  wszystkimi 
kosztami wynosi 82,500 zł. Obecnie został ogłoszony przetarg na zakup drugiego 9 osobowego 
samochodu, natomiast Forda Transit najprawdopodobniej trafi do Służb Komunalnych Miasta,

– publikacje  dot.  jubileuszu  750-lecia  Miasta  -  stwierdził,  że  mobilizującym  do  pracy  nad 
obchodami jubileuszu 750-lecia Miasta był artykuł „Urzędnicy zaspali”, obchody jubileuszowe 
rozpoczynają się 3 marca 2007r.

– artykuł Dziennika Zachodniego pod tytułem. „Buduje Pałace” - powiedział, że pałacem który 
jest  budowany  jest  sala  nr  23,  którą  zbudowano  w  ciągu  miesiąca.  Stwierdził,  że  po 
przeprowadzonym remoncie tej sali będzie można w godnych warunkach gościć inwestorów. 
Poinformował, że w ramach prowadzonych remontów w Urzędzie planuje się malowanie sali 
nr 23, a w ramach bieżących prac zostaną pomalowane pomieszczenia w pozostałych dwóch 
budynkach w wyniku przeniesienia się Straży Miejskiej oraz przeniesień niektórych Wydziałów 
np.  Geodezji.  Również  planowany  jest  generalny  remont  Urzędu,  na  który  środki  będą 
pozyskane z funduszy Unii Europejskiej na dopasowanie sieci infrastruktury technicznej. Jeżeli 
pozyskanie zostaną fundusze, wtedy wykonany zostanie kompleksowy remonty rozpoczynając 
od  najnowszego budynku,  do  którego  najwięcej  interesantów się  udaje,  zostanie  stworzone 
biuro  obsługi  z  prawdziwego  zdarzenia,  wprowadzona  sieć  komputerową  i  systemy 
komputerowe  w  całym  urzędzie,  a  ośrodek  dyspozycyjny  zostanie  przeniesiony  pod 
kierownictwo Straży Miejskiej. Również zakłada się, iż Straż Miejska za pomocą monitoringu 
zajmie się ochroną obiektu Urzędu Miasta.

Pani  B.  Chrobok  Rzecznik  Prasowy  Urzędu  Miasta  powiedziała,  że  miała  nieprzyjemność 
wysłuchania opinii,  sugestii  na temat  swojej  pracy,  dlaczego nie  są  kierowane sprostowania na 
artykuły, dlaczego nie żąda autoryzacji tekstów itd. Poinformowała, że jeżeli chodzi o sprostowania 
do tekstu, to może prostować tylko i wyłącznie ten tekst, który jest nieprawdziwy. Jeżeli chodzi 
o artykuł, który na dzień dzisiejszy jest najgorszy dla Urzędu „Marzę o ostrej brycie” do którego 
mówiąca skierowała sprostowanie, to sprostowanie się nie należy ponieważ, w pierwszych słowach 
Pani M. Książęk napisała „skierował 180 tyś. zł na nowe służbowe auto” zaraz potem napisała „za 
tą sumę w ciągu 2 lat  zostaną kupione dwa auta” w związku z czym sama autorka artykułu to 
sprostowanie zapisała, nie można więc stwierdzić, że w tym artykule są słowa, które są nie zgodne 
z  rzeczywistością.  Natomiast  mówiąca  zauważyła,  że  jeżeli  chodzi  o  autoryzację  tekstu  to 
autoryzować może każdy tekst, który dotyczy wypowiedzi mówiącej, Pana Prezydenta czy innego 
pracownika Urzędu, jednak nie ma to wpływu na kształt artykułu w całości. Poinformowała, że 
wszystkie informacje są podawane do publicznej wiadomości.

Pan D. Szymczak I Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił informację na temat przygotowywania 
strategii i rozwoju Miasta oraz przeprowadzenia naboru na stanowisko Głównego Specjalisty ds. 

17



Funduszy  Europejskich.  Stwierdził,  że  strategia  rozwoju  jest  Miastu  potrzebna,  ostatecznie  do 
realizowania  takiej  strategii  zostanie  zatrudniona  firma  zewnętrzna.  Zauważył,  że  zatrudnienie 
firmy  zewnętrznej  jako  konsultanta  służy  przede  wszystkim  zapewnieniu  wsparcia 
metodologicznego  oraz  zapewnienie,  aby  pod  względem  formalnym  strategia  rozwoju  miała 
maksymalną  użyteczność  z  punktu  widzenia  wszystkich  wymogów  formalnych  związanych 
z  pozyskiwaniem  środków.  Stwierdził,  że  z  założenia  strategia  ma  postać  na  początek  maja 
bieżącego roku łącznie z przeprowadzonymi konsultacjami społecznymi.

Pan M. Kieca  Prezydent  Miasta  złożył  wyjaśnienia  do artykułów prasowych dot.  finansowania 
Klubów pod tytułem „Miasto pomaga Odrze” oraz  „Pieniądze popłyną do Odry”. Poinformował, 
że Miasto w miesiącu styczniu przekazało kwotę 24 tyś. zł na rzecz KS Odra Wodzisław w ramach 
promocji  miasta.  Zauważył,  że  powyższa  kwota  jest  porównywalna,  do  kwot  z  lat  ubiegłych 
przyznawanych w ramach podobnych umów z KS Odra Wodzisław,  które wcześniej prowadził 
Wydział Promocji i Działalności Gospodarczej, gdzie KS Odra w zamian za współpracę i promocję 
Miasta otrzymuje wsparcie finansowe. Również w budżecie została zabezpieczona kwota na sport 
młodzieżowy, która  jest większa od kwoty z roku poprzedniego o ok. 260 tyś. zł, rozdysponowanie 
tej  kwoty  należy  do  powołanej  Komisji  która  w  ramach  otwartego  konkursu  ofert  organizacji 
pozarządowych będzie przyznawała środki na przedstawione programy. Powiedział, że kwota 150 
tyś. zł planowana w budżecie na nagrody dla sportowców, została zabezpieczona ze względu na 
fakt, iż do Urzędu wpływają pisma dotyczące udzielenia nagród w myśl uchwały Rady Miasta z 
kwietnia ubiegłego roku. Zauważył, że suma wniosków, które już wpłynęły do Urzędu wacha się w 
granicy  200  tyś.  zł,  jednak  nie  jest  konieczne  wydatkowanie  całej  tej  kwoty,  która  będzie 
przeznaczona za  wybitne  osiągnięcia  w sporcie  w roku 2006.  Stwierdził,  że  sugestia  prasy,  iż 
powyższe  postępowanie  jest  wynikiem  spłacania  zobowiązań  wyborczych  Prezydenta  Miasta 
wobec Klubu Sportowego Odra Wodzisław, jest  rażące,  ponieważ w ten sposób jako Prezydent 
Miasta naruszałby ustawę o samorządzie gminnym w postaci sprzecznego wydatkowania środków 
finansowych dlatego też m.in. Radcy Prawni Urzędu Miasta zakwestionowali i wnieśli uwagi do 
uchwały w sprawie przyznawania stypendiów sportowych. 

Dyskusja. 

Radny H. Kubica poinformował, że Kościół Podwyższenia Krzyża Pańskiego w Zawadzie obchodzi 
w tym roku jubileusz 50- lecie powstania, a główne uroczystości są przewidziane na 20 maja 2007r. 
na które zaproszony został arcybiskup D. Zimoń. 

Radny W. Szymura zapytał, czy Wydział Inwestycji Miejskich i Gospodarki Komunalnej opracował 
koncepcję  uwolnienia  Rynku  Miasta  i   ulic  do  niego  przyległych  od  ruchu  samochodowego? 
Mówiący, stwierdził, że nie wyobraża sobie sytuacji kiedy w trakcie obchodów 750-lecia podczas 
napływu turystów Rynek będzie dostępny dla ruchu samochodowego. Zwrócił uwagę również na 
niektóre znaki drogowe, które nie pozwalają służbą drogowym egzekwowania kar np.  jadąc od 
ul. Witosa w kierunku Urzędu Miast są dwa znaki, jeden zakazujący skrętu w lewo na najbliższym 
skrzyżowaniu, natomiast nad skrzyżowaniem wisi tabliczka która wyraża kierunek skrętu w lewo 
i  na wprost na ul.  Pszowską takich. Stwierdził,  że należy przyjrzeć się zasadności usytuowania 
niektórych znaków drogowych oraz uwolnić Rynek i przyległe ulice od ruchu samochodowego. 

Pan M. Kieca Prezydent Miasta podziękował, za zgłoszone uwagi. Stwierdził, że  uwagi dotyczące 
oznakowania  dróg  będą  omawiane  przy  dokonywaniu  inwentaryzacji  zasobu  drogowego. 
Powiedział, że wspólnie z Wydziałem Inwestycji Miejskich i Gospodarki Komunalnej zastanawiają 
się nad likwidacją parkingu w górnej Pierzei Rynku, gdyż zdają sobie sprawę że trzeba znaleźć 
nowe  miejsca  parkingowe  w  okolicy  Rynku  jednak  sam  Rynek  zamknąć  dla  ruchu 
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samochodowego. Drugim elementem, który trzeba wykonać w miesiącach letnich po zamuleniu 
kanału na ul. Wałowej, według mówiącego będzie zastanowienie się nad inną organizacją ruchu 
w  okolicach  Rynku  żeby  sam  Rynek  uwolnić  od  ruchu  samochodowego.  Poinformował,  że 
prowadzone są rozmowy z Międzygminnym Związkiem Komunikacyjnym, aby podczas obchodów 
Dni  Wodzisławia  czy  też  Pożegnania  Lata,  mieszkańcom  dzielnic  peryferyjnych  jak  i  innym 
zapewnić transport w porze wieczorowo-nocnej.  

Radna Z. Wistuba w nawiązaniu do obchodów 750-lecia poinformowała, że w Dzielnicy Wilchwy 
Szkoła Podstawowa Nr 8 w listopadzie będzie obchodziła 50- lecie swojego istnienia, w związku 
z czym poprosiła, aby również w obchodach roku jubileuszowego uwzględnić ten jubileusz szkoły. 

Radny J.  Kaczyński  przypomniał,  że  Rada Miejska  na  ostatniej  sesji  ubiegłej  kadencji  podjęła 
uchwałę  w  sprawie  obrania  św.  Wawrzyńca  Patronem  Miasta  Wodzisławia  Śl.,  a  wykonanie 
uchwały  powierzyła  Prezydentowi  Miasta.  Stwierdził,  że  na  długie  procedury  związane 
z  udzieleniem  zgody  Watykanu  dobrym  akcentem  byłoby,  aby  Prezydent  Miasta  pilotował  tę 
sprawę, aby w roku jubileuszowym oficjalnie ogłosić św. Wawrzyńca Patronem Miasta. 

Radny  R.  Zalewski  poinformował,  że  Szkoła  Podstawowa  na  Jedłowniku  w  kwietniu  będzie 
obchodziła swoje 45-lecie.

Radny  A.  Króliczek  poprosił,  aby  Prezydent  Miasta  zobowiązał  podległe  mu  służby  do 
uregulowania spraw związanych z budową Kolektora B oraz o jak najszybsze zarurowanie rowu, że 
względu na fakt, iż kolejny raz termin wybudowania Kolektora B się przesuwa.  

Pan F. Kukliński Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto stwierdził, że Rady Dzielnic żeby 
mieć  dobry  kontakt  z  urzędem  Miasta,  Strażą  Miejską,  administracjami  muszą  ze  swoich 
prywatnych aparatów telefonicznych wykonać  masę  telefonów.  Stwierdził,  że  wspólnie  z  Radą 
Dzielnicy  zwrócił  się  do  Prezydenta  Miasta  z  prośbą,  aby  Przewodniczący  Rady  Dzielnicy 
i  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  miesięcznie  otrzymywali  kwotę  50  zł  na  rozmowy 
telefoniczne.  Zauważył,  że  w  ciągu  roku  kwota  wydatkowana  na  ten  cel  wyniosłaby  raptem 
11 tyś. zł. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  dotychczasowe  przepisy  w  tej  kwestii  nie 
pozwalają podjąć konkretnej decyzji.  Poprosił,  aby na razie Przewodniczący Zarządów Dzielnic 
z  własnych  diet  finansowali  rozmowy  telefoniczne  lub  korzystali  z  telefonów  szkolnych  po 
uzyskaniu zgody Dyrektora danej szkoły.  

Radny J. Majda poinformował, że KS Wicher Wilchwy obchodzi 75-lecie powstania. Zauważył, że 
co roku w okresie letnim wspólnie z Radą Dzielnicy oraz innymi jednostkami w Dzielnicy Wilchwy 
organizowana  jest  spartakiada  powiatowa,  w  tym  roku  wstępnie  taką  imprezę  planuje  się  na 
14 lipca 2007r., w związku z  czym należy się zastanowić, czy tej imprezy również nie wpisać 
w plan obchodów 750-lecia, ponieważ zazwyczaj jest to impreza 2-3 dniowa. 

Ad 9.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad 3 sesji został wyczerpany i zamknął 
obrady o godz. 13,45.
Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej
Zuzanna Rduch Wydział Organizacyjny.                                          Wodzisławia Śląskiego
                                                                                                                   Lech Litwora
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